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Jestem zadowolony i cieszę się z tej chwili - mówił wczoraj wieczorem Adam Małysz odsłaniając tablicę ze swoim
nazwiskiem na wiślańskiej Alei Gwiazd. Gwiazda na placu Hoffa jak na razie pierwsza - ale miejsca dużo na
kolejne nazwiska – żartował skoczek. 
W sobotę otwarcie skoczni w naszym mieście – to wielkie wydarzenie sportowe, ale również i dla mnie
będzie to wielkie przeżycie – mówił wieczorem Małysz odsłaniając tablicę. 

POSŁUCHAJ

Impreza przyciągnęła do miasta wielu kibiców, niektórzy przyjechali aż z Gdańska specjalnie by z bliska zobaczyć
Adama – niestety nie wszystkim udało się zrobić zdjęcie czy podać rękę mistrzowi. 

POSŁUCHAJ

Na skoczni wszystko jest „ok” – mówi nam Apoloniusz Tajner. Piątkowe skoki to potwierdziły – dodaje. 

POSŁUCHAJ

A dzisiaj w Wiśle Malince skoki indywidualne – to o godzinie 17.15. Pół godziny wcześniej odbędzie się uroczystość
nadania obiektowi imienia Adama Małysza.

 

Jan Bacza
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